
Heemkunde 

nieuwsbrief 

Beste lezer 

We zijn alweer in het jaar 2024 aan beland en de eerste activiteit heeft reeds plaats gevonden. Een 

gezellige niejjoarsvesiet met muziek, een hapje en een drankje waarbij we tevens de beste wensen 

voor het komende jaar konden uitwisselen. Een goed begin van het nieuwe jaar! 

Inmiddels staat de volgende bijeenkomst alweer op de rol. De Algemene Jaarvergadering op 22 

februari. Het is een goede gewoonte om jaarlijks terug te kijken op het afgelopen jaar en tevens de 

financiele situatie van de vereniging met u te bespreken. Onze nieuwe penningmeester Erik 

Mijnheer heeft een overzicht gemaakt en zal dit op deze avond presenteren. In de uitnodiging ziet 

u tevens de agenda voor deze bijeenkomst. 

 

Een Band voor het Leven 

Na de pauze vertonen wij de film Een band 

voor het leven. Jan Kolner en Hans Mulder 

hebben een aantal jaren gewerkt aan het 

samenstellen van deze indrukwekkende film, 

die in het voorjaar van 2023 in premiere ging.  

Tijdens de opnames van de documentaire 

Nooit Verteld, die de heren eerder maakten, 

kwamen ze in contact met Max van Trommel. 

Als klein jongetje moest hij vanwege zijn 

Joodse afkomst onderduiken voor de bezetter. 

Via omwegen kwam hij terecht in Hertme bij 

de families Hofste en Geerdink. Dankzij deze 

dappere families konden hij en meerdere onderduikers de Tweede Wereldoorlog overleven. Deze 

families kregen onlangs de Yad Vashem-onderscheiding uitgereikt als waardering voor hun 

heldenmoed. De verfilming van deze geschiedenis trekt momenteel volle zalen in zeer veel 

bioscopen en filmhuizen. Speciaal voor de Heemkundevereniging kunt u deze productie in de 

Stefans Hof bekijken. Een uitgelezen kans voor onze leden! 

 

Uitslag enquete 

Bij de laatste Boorn en Boerschop zat tevens een enquete ingesloten. We willen graag uw mening 

horen over onder meer ons magazine en over de invulling van de ledenavonden. De respons is 

groot. U heeft massaal de moeite genomen om ons van informatie te voorzien en daar zijn wij heel 

erg blij mee. Immers de uitslag is bedoeld  om er ons voordeel mee te doen. Momenteel zijn 

Annette Evertzen en Annie Weusthuis bezig om de uitslagen te bekijken en te rubriceren.  

Het is de bedoeling dat het resultaat tijdens de jaarvergadering gepresenteerd wordt.  



Vacatures in het bestuur 

Ons bestuur bestaat momenteel uit vijf personen, dat is erg weinig. Teveel taken komen neer op 

enkele mensen en dat is eigenlijk niet te doen. Willen we deze prachtige vereniging in stand 

houden, dan moet er versterking komen. Een paar extra mensen in het bestuur betekent verlichting 

voor de huidige leden. Dat houdt het enthousiasme erin en de moed om samen de schouders 

eronder te zetten. Het bestuur vergadert zo’n zes tot zeven keer per jaar. De verschillende taken 

worden onderling verdeeld.  

Geeft u de voorkeur aan een functie buiten het bestuur, dan hebben we ook nog wensen: 

Wij zoeken mensen voor: 

 Het HIP, ons historisch informatiepunt. Iemand die samen met de vrijwilligers meehelpt met 

het digitaliseren en registreren van gegevens, die samen de werkzaamheden bespreekt en 

verdeelt. Ook kunnen nieuwe initiatieven opgezet worden. We hebben onder meer een foto-

archief, een bibliotheek, een collectie krantenknipsels en een aantal jaargangen van de 

Bornse Courant. Het HIP is open op dinsdag– en donderdagochtend.  

 Een expositie. In 2025 is het 80 jaar geleden dat ons land bevrijd werd. We zouden graag een 

tentoonstelling op willen zetten. Er is reeds een start gemaakt in 2020, maar door corona kon 

destijds de expositie niet doorgaan. Veel materialen zijn dus al aanwezig waaronder ook 

vitrines. Wilt u meewerken aan het opzetten van een tentoonstelling, meldt u dan aan.  

 Boorn en Boerschop. Wij zijn op zoek naar iemand die als tussenpersoon kan fungeren 

tussen de drukker en de eindredactie en die tevens contacten onderhoudt met onze 

adverteerders. Liefhebbers van schrijven die mee willen werken aan de inhoud van ons 

magazine zijn eveneens van harte welkom. 

Lijkt het u leuk om op een of andere wijze aan deze geweldige vereniging een steentje bij te 

dragen, meldt u dan aan bij onze secretaris Bertie 

Veldhuis. Telefoon: 06 83948524 

 

Het Baken van Borne 

U hebt er waarschijnlijk al eens over gehoord. Er is 

een groep Bornenaren bezig met het realiseren van 

het Baken van Borne. Een monument dat naast het 

Dorset geplaatst wordt op de plek waar nu Boris de 

mammoet staat. Het baken bestaat uit een silhouet 

van een fabriekshal van Spanjaard (met de 

Sheddaken) en daarnaast de omgewaaide 

schoorsteen van de steenfabriek van Morselt.  

In het silhouet komen panelen waarop de geschiedenis van Borne wordt weergegeven. Markante 

gebeurtenissen en personen worden er vermeld maar ook tijdlijnen die de bijzondere 

ontwikkelingen van ons dorp weergeven.  

Als Heemkunde zijn wij benaderd om mee te werken aan de totstandkoming van dit project, wij 

hebben immers als vereniging behoorlijk veel kennis en kunde in huis. Na de realisatie van het 

fotoboek van de Plusmarkten is dit weer een hele nieuwe uitdaging. 

Naar alle waarschijnlijkheid wordt het Baken van Borne aan het eind van dit jaar opgeleverd.   

 

Beste mensen dit was het nieuws. Wij hopen u allen te mogen begroeten op onze Algemene 

Ledenvergadering op 22 februari, aanvang 19.30u. De daarop volgende bijeenkomst staat gepland 

voor 20 maart. Eveneens in de Stefans Hof, aanvang 19.30u. 

Kijk ook eens op onze website: heemkundeborne.nl of volg ons op Facebook en Instagram: 

heemkundeverenigingborne 

 

Met vriendelijke groet 

Annemarie Haak 


